

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sølodden d. 21-03-2016.

Tilstede: Torben (51), Connie (41), Henrik (65), Klaus (79) og Morten (67)
Afbud: Dan (75)

	Action	Timing
1. VALG AF REFERANT Morten (67) er referent til mødet.	Morten (67)	
2. GODKENDELSE AF REFERAT Referat godkendt uden bemærkninger. Referatet lægges på hjemmesiden.	Morten (67)	
3. ORIENTERING <u>Generelt</u> Måløv Bylaug holdte årsmøde d. 17. marts. Ingen fra bestyrelsen deltog. Afventer referat. D. 2/2-2016 afholdte Ballerup Kommune borgermøde om Kratvej og udvikling af Måløv bymidte. Ingen fra bestyrelsen deltog. Referat modtaget, vedlagt som bilag. Ugen før borgermødet, henvendte Morten (67), sig til kommunen for at spørge om der blev gjort noget ved at nogle biler valgte at køre indenom de nye bump på Kratvejen. Kommunen svarede at de evaluere bumpene efter et år – dvs. i efteråret. Deres umiddelbare observation er at mængden af biler der kører indenom er aftagende. Svaret er inkluderet i referatet fra borgermødet. En entreprenør på en opgave for TDC kørte d. 8/1-2016 over vores lille træbro ved søen med en gravemaskine med en egenvægt på 2.800 kg. Hvilket broen ikke er konstrueret til. Der er ikke konstateret nogle skader på broen. Hændelsen er rapporteret til TDC, som er gjort opmærksomme på at vi kontakter dem, hvis vi i forbindelse med en besigtigelse finder nogle skader. Broen besigtiges i forbindelse med næste arbejdsdag. <u>Information (nyhedsbreve)</u> Nyhedsbrev nr.10 blev udsendt på mail d. 7/1. Da det ikke er alle som er på maillisten, så skal vi i fremtiden huske at nævne eller spørge hvem der omdeler til de få der ikke er på mail men på Nabolisten – pt. 3 stk. (nr. 61, 63 og 93).		

<p><u>Fællesarealerne</u> Piletræet ved broen tog stor skade i forbindelse med snefaldet. Det foreslås fældet, så det kan komme fra roden igen. Beboerne i nr. 47 og 49, ønsker træet ud mod støjvolden mellem dem, fældet. Bestyrelsen imødekommer ønsket. Det blev ligeledes besluttet at fælde træet i buskene ud for nr. 41. Henrik (65) undersøger om hans far har mulighed for at hjælpe. I så fald arrangeres der en særskilt arbejdsdag.</p> <p><u>Vendeplads</u> Nr. 11 er blevet orienteret om bestyrelsens beslutning, om at forsøge at løse problemet med parkeret biler på vendepladsen ved øget information. Der skal orienteres om det i mail til de berørte beboere, nyhedsbreve og til generalforsamlingen.</p> <p><u>Økonomi</u> Der er to grundejere, som mangler at betale det ekstraordinære bidrag til belysning af stien.</p>	<p>Henrik (65)</p> <p>Morten (67)</p> <p>Henrik (65)</p>	
<p>4. KLOAKKERNE</p> <p>TV-inspektion og spuling af regnvand og spildevandskloakkerne er tilbudt til ca. 45.000 inkl. moms. Kloakmesteren mener at regnvandsbrøndene i vejen, olieudskiller og sandfang bør renses ca. hvert 2. år. Pris ca. 8.000 kr. inkl. moms. Der er ikke kendskab til at der er foretaget en inspektion af kloakkerne i deres levetid. Der er heller ikke kendskab til kloakproblemer.</p> <p>Af budgetmæssige årsager udskydes TV-inspektionen til 2017. På generalforsamlingen efterspørges der om der er nogle, som har haft kloak problemer.</p>		
<p>5. BELYSNING AF STIEN</p> <p>Lamperne er monteret og sat i drift. Afleveringsforretning med elektrikerer mangler.</p>	<p>Morten (67)</p>	

<p>6. FÆLLESGRUNDEJERFORENINGEN</p> <p>Næste møde er d. 13/4. Torben ikke har mulighed for at deltage. Morten (67) deltager.</p> <p>Bestyrelsen havde følgende punkter til FGF: Ønske om oprydning efter snefaldet af de ødelagte træer og buske på fodboldbanen.</p> <p>Forslag til FGF: I stedet for at etablere en hjemmeside, kan de enkelte foreninger have FGF's vedtægter på egen hjemmeside.</p>		
<p>7. GENERALFORSAMLING 2016 (D.12/4 kl. 19.30)</p> <p>Vi mødes kl. 19.00. Vi har lokalet fra kl. 18.30.</p> <p><u>Indkaldelse:</u> Udsendes pr. email. Omdeles til postkasser og lægges på hjemmesiden.</p> <p><u>Lokale:</u> Klaus sørger for nøgler osv.</p> <p><u>Forplejning:</u> Henrik sørger for lidt øl og vand til dagen</p> <p><u>Dirigent og referent:</u> Morten finder dirigent og referent. Referent kan være fra bestyrelsen.</p> <p><u>Revisor:</u> Henrik, spørger om revisoren genopstiller.</p> <p><u>Afvikling:</u> Morten samler det hele i en PowerPoint.</p> <p>Inputs fra:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Torben: FGF • Henrik: Budget, regnskab og visualisering af hvad pengene bliver brugt til. 	<p>Morten</p> <p>Klaus</p> <p>Henrik</p> <p>Morten</p> <p>Henrik</p> <p>Morten, Henrik og Torben.</p>	
<p>8. EVENTUELT</p> <p>Arbejdsdag enten d. 12. eller 19. juni. Meldes ud på generalforsamlingen.</p>		

Forfattet af Morten Sørensen d. 07-06-2016

Næste møde: Generalforsamling d. 12/4. Vi mødes kl. 19.00 (GF'en starter kl. 19.30)